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ZAPISNIK 
 

3. seje Sveta staršev  dne, 20. 1. 2014 
s pričetkom ob 18. uri v prostorih šolske knjižnice 

 
Prisotni: Tomaž Čeplak, Petra Moškon, Primož Hedl, Arty Rodošek, Edita Anet Kante, Darja 
Kozar, Mateja Logar Bezjak, Peter Ambrožič, Tanja Miličič, Karin Bejo, Maja Kranjc Završnik, 
Maja Ravnjak, Aleksander Županek 
 
Lista prisotnosti je priloga zapisnika in se hrani v tajništvu. 
 
DNEVNI RED: 

1. Potrditev zapisnika 2. seje 
2. Samoevalvacijsko poročilo za š. l. 2012/2013 
3. Izterjava neplačanih dolgov 
4. Razno 

 

K 1 

 
Predsednik je pozdravil prisotne in predstavil dnevni red. Najprej smo pregledali zapisnik prejšne 
seje. 
 
Ravnatelj je prisotne seznanil s potekom ankete v zvezi z nasiljem v šoli. Ugotovitve bodo znane 
v naslednjih dneh, ko bodo razredniki z učenci pregledali rezultate. 
 
Svet staršev je seznanil s prodajo koledarjev. Vse stroške, ki so nastali s tiskanjem, 
fotografiranjem,…je prevzela šola. Izkupiček od 256 prodanih koledarjev je v celoti namenjen v 
šolski sklad.  
 
Zbiranje odpadlega papirja je predvideno za drugi teden v marcu.  
 
 

K 2 

 
Ravnatelj je predstavil Samoevalvacijsko poročilo OŠ Kamnica za leto 2012/2013. Strokovni 
delavci OŠ Kamnica, so si za področje samoevalvacije izbrali vrednote, povezane z vizijo šole. 
Te vrednote so: spoštovanje, strpnost in varnost (vseh); znanje in celostni razvoj učencev, 
sodelovanje in zaupanje ter odgovornost.  
S samoevalvacijo je šola želela dobiti realno sliko o zagotavljanju kakovosti dela na šoli. 
Za š.l. 2012/2013 so si strokovni delavci zadali štiri cilje: 
- izboljšanje bralne pismenosti 
- vzgojne aktivnosti 
- uporaba sodobnih učnih strategij pri pouku 
- uspešno sodelovanje z učitelji 
Strokovni delavci so za lastno samoevalvacijo izbrali cilj, za katerega so menili, da je za njihovo 
delo najpomembnejši. Sami so tudi izbrali cilj, metode dela ter kriterije za vrednotenje dela.  
Na začetku je vsak posameznik napisal lasten načrt dela, ob koncu šolskega leta se je delo 
evalviralo s pomočjo naslednjih vprašanj. 

1. Ali so bili cilji doseženi ali ne 
2. Ali oz. kakšne spremembe opažamo pri učencih in kako to vemo? 
3. Kaj smo se ob tem naučili, do kakšnih spoznanj smo prišli? 
4. Kaj bomo naredili v prihodnje, kako bi ukrepali, kaj bi glede na ugotovitve pri sebi 

izboljšali? 
Šola bo tudi v prihodnje nadaljevala s samoevalvacijo. 
 
G. Aleksander Županek je izrazil svoje mnenje glede šolskega sistema. Poudaril je, da je preveč 
vsebin in da se otroki ne učijo zato, ker bi želeli pridobiti znanje, temveč zgolj zato, da dobijo 
boljšo oceno. 
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K 3 

 
Ravnatelj je Svet staršev seznanil s terjatvami, ki jih šola beleži na osnovi neplačanih položnic za 
prehrano otrok. Veliko staršev že daljše obdobje ne plačuje svojih obveznosti. V opominih, ki jih 
prejmejo je navedeno, da se starši v primeru finančnih težav obrnejo na svetovalno delavko, 
vendar se starši ne odzivajo. 
 
G. ravnatelj daje pobudo na Svet staršev, da podajo predloge kako pristopiti k izterjavi dolgov. 
 
Svet staršev podpira prizadevanja šole za izterjavo dolgov položnic preko ustreznih služb. 
 
Svet staršev soglaša, da se učencu, katerih starši ne plačujejo položnic, po pozivu oz. seznanitvi, 
ukine kosilo.  
 
Svet staršev soglaša, da se za Svet šole pripravi korespondenčna seja, da bo lahko šola čimprej 
pristopila k izterjavi dolgov.  
 

K 4 

 
Ravnatelj prisotne seznani glede varnosti učencev v šoli. Predlaga, da se šola zaklepa med 8.30 
in 13.45. V tem primeru je potrebno spremeniti pravila hišnega reda in pravila šolskega reda.  
 
Ravnatelj prisotnim predlaga, da bi bilo smiselno imeti sestanek en teden pred govorilnimi urami, 
saj bi tako lahko v času govorilnih ur predstavniki ostale starše že seznanili z vsebino sestanka.  
Starši se strinjajo, da je sestanek en teden pred govorilnimi urami vsak drugi mesec. Vabila bodo 
prejeli pravočasno.  
 
Ga. Tanja Miličič je opozorila ravnatelja na nepravilnosti do učencev s strani učitelja. Ravnatelj 
pozove starše, da kadar imajo učenci težave s posameznim učitejem, lahko pridejo na pogovor k 
učitelju v času dopoldanskih govorilnih ur ali v času rednih govorilnih ur (vsak drugi torek v 
mesecu).  
 
Ga. Darja Kozar je podala pripombo glede nečistoče v sanitarijah za predmetno stopnjo. 
Ravnatelj pove, da so sanitarije redno čiščene tako dopoldan kot popoldan in da najbrž težava 
nastaja, ker učenci ne počistijo za seboj. Starši predlagajo, da učiteljice učence seznanijo glede 
čistoče v sanitarijah.  
 
Ga. Maja Kranjc Završnik, povpraša g. ravnatelja kako je z dostopom do E-redovalnice. Ravnatelj 
prisotne seznani, da bodo navodila za pristop do E-redovalnice objavljena na spletni strani šole. 
Predstavniki Sveta staršev bodo po elektronski pošti seznanjeni, ko bodo navodila objavljena na 
spletni strani. 
 
G. Aleksander Županek ponovno poziva, da se starši v času govorilnih ur držijo časovne 
omejitve, kar pomeni največ 10 minut pogovora z razrednikom.  
 
Sestanek je bil zaključen ob 19.20. 
 
V Kamnici, 24. 1. 2014 
 
 

Zapisala: 
Simona Merc 

 Predsednik Sveta 
staršev 

Peter Ambrožič 
 

 


